

Notulen Najaars Deelnemersvergadering 2023

29 stemgerechtigden, 6 niet stemgerechtigden, 1 hb lid

Arthur is door Anouk N en Ruben gemachtigd om te stemmen tijdens de verkiezingen

1. Opening

Sterre sluit boerderij af en start de vergadering om 10:49.

Sterre legt uit hoe de NDV er aan toe gaat.

Het bestuur stelt zich voor aan de (nieuwe) leden.

2. Goedkeuren agenda

Goedgekeurd.

3. Mededelingen en ingekomen stukken

Gedragscode

Sterre geeft aan dat er een ingekomen stuk binnen is gekomen namens Akki, Alana, Caitlin, Lorenzo, Tim en Yoëlle

Sanne legt kort toe wat een gedragscode inhoudt.

Yoëlle legt namens de getekende de argumenten uit om het wel te bespreken.

Sterre legt namens het bestuur de argumenten uit om het nog niet te bespreken en uit te stellen tot het verder is uitgewerkt

Bram: Duurt het een jaar voordat het weer besproken kan worden?

Sterre: Nee dit kan eerder. De projectie is voorjaar (april mei)

Arthur: Kun je het niet bespreken tijdens alv weekend?

Sterre: Goed idee

Ivar: In hoeverre is het gedragsreglement anders dan het reglement die we al hebben?

Sanne: De gedragsreglement voegt meer handvaten toe omtrent geweld en seksuele overschrijdingen en hoe we hierop kunnen handelen.

Bram K: Meestal als bestanden ingestemd worden als er nog aanpassingen willen plaatsvinden, dan gebeurt dit niet dus stel voor te wachten tot we hem in geheel kunnen instemmen.

Anouk v H: Onderschrijft dit.

Peerke: Het was onduidelijk welke maatregel wanneer dus misschien een flowchart hiervan maken.

Sterre: Dit lijkt ons niet haalbaar elke situatie vergt een andere aanpak.

Akki verlaat de vergadering

Bram t H: Heeft het HB ook gekeken naar dit document?

Sanne: Ja die hebben gekeken naar de opbouw maar niet naar de inhoud.

Bram t H: Als het bestuur niet het bestand in wil stemmen vind ik niet dat ze dit hoeven doen, wel vind ik dat er dan een hardere deadline moet komen voor het gedragsreglement.

Yoëlle: Ik ben het er niet mee eens dat het een document van bestuur is maar van de sectie dus ik vind dat deze hier wel inspraak in hebben.

Arthur: Eerste keer dat het gecommuniceerd was is afgelopen vrijdag daarom wil ik er niet al over stemmen, alleen ik vind ook niet dat dit nog een jaar moet duren.

Ivar: Ik begreep dat het een goed leesbaar document moest zijn en dat is het nu niet, zorg dat je een bestand krijgt die leesbaar en hanteerbaar wordt. Laten we het instemmen uitstellen tot een later document.

Yoëlle: Aan sterre, hoor ik van wat je zegt dat het een reglementswijziging wordt of niet?

Sterre: Ja het is wel de bedoeling om dit een reglementswijziging te maken.

Bram t H: Misschien een beter idee om dit een gesloten stemming te maken omdat het geladen is.

Akki komt terug de vergadering in

Sterre: Ja dit is een idee.

Bram K: Het lijkt me idd niet handig om een regelementswijziging te proppen op een a4tje, dus een a4tje voor gedragsregelement en los daarvan het doorvoeren als regelementswijzigingen.

Yoëlle: Ik merk dat er onduidelijkheid is over hoe het bestuur dit wil presenteren.

Mór: We willen het presenteren als wijziging op het regelement om dit uit te bereiden.

Sterre: We gaan stemmen of we de gedragscode wel of niet gaan behandelen deze vergadering.

Bram t H: Kunnen we een datum vastzetten wanneer het bestuur dan de gedragscode gaat presenteren

Sterre: ALV Weekend lijkt ons een goed streven.

Gesloten stemming of we de gedragscode gaan behandelen deze NDV (Ivar en Niels tellen de stemmen):

Voor behandelen:

6

Tegen behandelen:

19

Blanco:

4

Sterre: Bij deze stellen we het behandelen van de gedragscode uit, jullie krijgen meer informatie rond maart april.

Andre HB: NTKC heeft ook een clubcode, deze is steeds uitgebreider geworden. Positief formuleren en duidelijkheid is belangrijk. Drie belangrijkste dingen de code, concreet wat betekent het, en de gevolgen hiervan.

Niels: Bedankt Andre.

4. Notulen Najaarsdeelnemersvergadering 2022

Arthur: 6.1.1 minder dan 5 euro winst moet waarschijnlijk pp zijn.

Sterre: Dit klopt

Arthur: 12.5.2 heeft Floor hier nog naar gekeken?

Floor: Nee is niet gebeurd.

Caitlin: 21.1: hebben jullie nog gekeken naar kinderkamp of huttenbouwweekend?

Sterre: We merkten hier weinig enthousiasme en viel vaak samen dus hebben hier niks mee gedaan.

Arthur: 22.3 Volgens mij stond de fotosite nog steeds online.

May: Dit klopt dit is dit jaar verkeerd gegaan hij is nu opgezegd.

Caitlin: Komen alle foto's op de oude site ook op de nieuwe site?

Bram t H: Ben ik mee bezig maar stel het telkens uit.

Goedgekeurd

5. Jaarverslag secretaris

Kevin ligt kort toe.

Bram t H: Suggestie regelnummers

Kevin: Goed idee, ga ik volgend jaar meenemen

Peerke: Complimenten over het jaarverslag

Goedgekeurd

6. Jaarverslag penningmeester

Mor ligt kort toe.

Peerke: wat gebeurt er met het overgebleven geld?

Mór: Dit gebruiken we voor de Actieve deelnemers activiteit.

Yoëlle: Wat gebeurt er met het geld van de JS?

Mor: blijft staan voor volgend jaar en wordt aangevuld door HB

Alana: Mogen oud jsers die actief waren in dit jaar ook komen?

Sterre: Ja die worden ook uitgenodigd voor de actieve deelnemers activiteit.

a. Verslag kascontrolecommissie

Arthur: Wat betekend NT?

Maarten: Het betekend noordelijk team, het is goedgekeurd verschil konden we niet vinden.

Goedgekeurd

7. Jaarverslag toersecretaris

Niels ligt kort toe.

Yoëlle: waarom is het niet bekend hoeveel deelnemers er waren bij werkweekend Hazerswoude.

Niels: Deze communicatie is niet goed gegaan dus dit is verloren gegaan.

Arthur: Zou het leuk vinden dat er een grafiek is met totaal aantal overnachtingen.

Bram K: Telt dit werkweekend mee voor prijs beste weekend?

Niels: Is georganiseerd door de afdeling dus telt niet mee.

Voor de pauze legt May kort uit hoe de fotowebsite werkt zodat meer mensen deze gaan gebruiken

Boyd: Werd aangegeven niet meer dan 10 is dat tegelijkertijd?

May: Ja is tegelijkertijd.

Jaap: Ik heb foto's geüpload die nog niet zichtbaar zijn.

May: Hier ga ik naar kijken.

Caitlin: Wie heeft/mag toegang?

May: Hier gaan we naar kijken als bestuur.

Arthur: Kunnen niet JS-ers ook foto's uploaden?

May: Dit kan mits ik hun email toelaat.

Arthur: Wat gebeurt er met andere mensen die op de foto staan?

Sterre: Gaan we naar kijken.

Lorenzo: Is het probleem dat ik heb aangegeven al opgelost?

May: Nee maar hier ga ik naar kijken met Bram t H.

Maarten: Kan er een makkelijke scrol optie toegevoegd kunnen worden?

May: Gaan we naar kijken.

Irish: Op mobiel kon ik de foto's al klein zien pas als ik ze opende moest ik inloggen.

Bram t H: Dit is als het goed is gefixt.

Lorenzo verlaat de vergadering en machtigt Sterre.

Jaap verlaat de vergadering

PAUZE

Vergadering herstart om 12:11

8. Jaarverslag Lid

Floor ligt toe.

-

a. Promotie van de Jeugdsectie

-

b. JS-update

-

c. Bulletin

Floor: Er worden mensen gezocht voor bulletin.

Moos en Arwin melden zich hiervoor aan.

d. MerchCo

Yoëlle: Hoe zit het nu met de MerchCo?

Niels: Mensen die er nu in zitten hebben er geen tijd meer voor of zitten niet meer in JS. De truien worden opgepakt door het bestuur. Er zitten momenteel geen mensen meer in de MerchCo.

Bram t H: Ik vind het leuk om dingen te ontwerpen maar wil hier geen leiding in nemen.

Bram en Kevin melden zich aan voor MerchCo.

Yoëlle: Blijft hetzelfde ontwerp en zelfde kosten?

Niels: Dit gaan we wel proberen!

Boyd: Niet alle mensen die een trui willen zijn hier hoe worden deze benadert?

Niels: We gaan de oude lijst langs.

e. Fotocommissie

Floor: Iedereen stopt willen mensen dit voortzetten?

Arthur, Akki en Floor melden zich hier voor aan.

f. Facebook

-

Goedgekeurd

9. Jaarverslag webmeester

May ligt kort toe

Sara: De status van whatsapp loopt regelmatig achter.

Sterre: Dit is geen taak van het bestuur.

a. Website

May: HB werkt aan nieuwe site dit wachten we af.

Peerke: proces duurt soms lang naar een nieuwe website, is het een idee om JS te splitsen van NTKC-site?

Sterre: Dit lijkt ons niet gewenst.

Andre: Zijn heel veel leden en secties en afdelingen daardoor duurt dit proces even.

Arthur: Lijkt me goed om met HB contact te houden vanuit webmaster zodat de nieuwe site aansluit bij de wensen van JS.

b. Fotosite

-

c. Andere bezigheden

-

Goedgekeurd

10. Uitreiking jaarlijkse “Beste weekend”-prijs

Sterre ligt kort toe wat dit inhoudt.

Niels houdt de stemmen bij.

Beste weekendprijs gaat naar ALV-Weekend

Anouk v H: Telt ALV-Weekend mee met de prijs want deed die afgelopen jaren niet.
Sterre: Het is georganiseerd door deelnemers dus telt mee en we willen ALV promoten.

11. Meest kamperende deelnemers

Boyd is de meest kamperende deelnemer!

Abel: Is dit meest kamperend binnen jeugdsectie?

Sterre: Ja alleen binnen Jeugdsectie.

12. Verkiezingen

Sterre ligt kort toe.

Eerst stellen de kandidaten voor penningmeester zich voor.

Peerke door een presentatie en Kasper door middel van een filmpje aangezien die helaas niet bij de NDV kon zijn.

Presentatie Peerke:

Mór: Hoe ga je ervoor zorgen dat je het jeugdsectie bestuur niet te serieus neemt?

Peerke: Ik probeer gewoon dingen goed te regelen en je kunt ook met me lachen.

Arwin: Hoe wil je deze problemen benaderen?

Sterre: Dit gaat in combinatie met bestuur.

Maarten: Waarom ga je niet voor Lid?

Peerke: Financiën lijken mij veel interessanter.

Yoëlle: Als je kijkt naar wat je moeilijk vindt hoe ben je van plan hier mee om te gaan?

Peerke: ik probeer rustiger te communiceren en na te denken want ik weet dat dit een uitdaging is voor mij.

Arthur: Verwacht je genoeg tijd te hebben voor bestuur omdat je ook van plan was om naar buitenland te gaan?

Peerke: Ik verwacht genoeg tijd te hebben ook als ik eventueel naar het buitenland ga.

Presentatie Kasper:

Yoëlle: Hoe verwacht hij tijd technisch dit te gaan doen in verband met skiën

Sterre: Hij skiet 20 weken per jaar over het jaar verdeeld en er valt omheen te plannen.

Moos: Hoeveel ervaring heeft Kasper?

Mór: Hij heeft nog geen ervaring maar hij heeft een vader die ook bestuur is geweest en zijn vader zit ook in de financiële business en heeft toegezegd hem te willen ondersteunen waar nodig.

Bram t H: Mor jij had ook geen ervaring toen jij begon als penningmeester hoe heb jij dit ervaren?

Mór: Het is prima te doen zonder ervaring.

Irish: Hoe zou jij erin staan als Kasper hulp nodig heeft?

Mór: Ik verwacht dat maakt niet uit wie penningmeester wordt deze hulp behoef en ik wil dit wel bieden.

Er wordt geopperd dat het mogelijk een probleem is omdat Kasper 16 jaar is en dus de rekening niet op zijn naam kan. Dit wordt uitgezocht.

Bij de Rabobank en ING kan dit Triodos is dit niet bekend.

Gesloten stemming over Peerke of Kasper als penningmeester (Iris en Floor hebben geteld)

Peerke:

11

Kasper:

14

Blanco:

6

Kasper is ingestemd als Penningmeester.

Maarten verlaat de vergadering en machtigt Sterre

Boyd verlaat de vergadering en machtigt Sterre

Akki stelt zich voor.

Bram t H: Kan lid omgeschreven worden naar algemeen bestuurslid?

Arthur: Als het goed is word je verantwoordelijk voor het bulletin, hoe ga je hier je eigen draai aan geven?

Akki: Hier heb ik nog niet over nagedacht, ga ik over nadenken.

Caitlin: Hoe ben je met deadlines want lid heeft veel deadlines?

Akki: Ik heb nog niet veel deadlines gehad, maar denk dat ik hier wel goed mee kan zijn.

Gesloten stemming over Akki als lid (Moos en May hebben geteld)

Voor:

27

Tegen:

1

Blanco:

3

Sara stelt zich voor.

Yoëlle: Heb je al ervaring?

Sara: Zit in de activiteitencommissie van sportvereniging maar voor de rest geen ervaring.

Arthur: In hoeverre ben je bekend met de clubstructuur?

Sara: Niet.

Arthur: Misschien handig om dan naar de clubraad mee te gaan.

Sara: Dat is handig.

May: Hoe goed ben je in achter mensen aangaan?

Sara: Opzich wel redelijk.

Bram t H: Wat voor stijl voorzitter denk je te gaan zijn?

Sara: Dat hoop ik dit jaar te gaan ondervinden.

Yoëlle: Wat is je grootste uitdaging en hoe ga je hier mee om in bestuur?

Sara: Dat wordt wel tijdmanagement voor bestuurstaken en hoop dat ik hier dit jaar aan kan werken.

Mór: Hoe ga je zorgen dat iedereen zijn stem krijgt?

Sara: Ik ben hier al best wel goed in en zorg dat de zachtere stemmen ook gehoord worden.

Gesloten stemming over Sara als vice-voorzitter (Sanne en Lars gaan tellen)

Voor:

18

Tegen:

6

Blanco:

Gesloten stemming over herkiezen Niels als toursecretaris (Floor en Sara gaan tellen)

Voor:

27

Tegen:

0

Blanco:

4

Rynke verlaat de vergadering

Gesloten stemming over herkiezen Sterre als voorzitter (Bram t H en May)

Voor:

24

Tegen:

0

Blanco:

6

KasCo is een nieuw iemand voor nodig, Sterre legt kort uit wat dit inhoudt.
Arthur meldt zich aan, Anouk v H wil wel reserve zijn.

a. Rooster van aftreden

Sterre ligt dit kort toe.

Bram t H: Is het een idee voor oud bestuur adviesorgaan?

Sterre: Zijn we mee bezig.

Afscheid oud bestuur

PAUZE

Anouk t H, Tim, Nynke en Lars verlaten de vergadering

Vergadering herstart om 14:30

13. Beleid

a. Praatmaatjes document (zie bijlage)

Sterre ligt kort toe.

Bram t H: In hoeverre is dit wel of niet officieel?

Sterre: Ja het is heel onduidelijk momenteel maar willen het graag onofficieel houden.
Er is verwarring over in hoeverre het wel of niet officieel is omdat bestuur wel regie houdt wie praatmaatje wordt.

Caitlin: Waar komt dit dan terecht, aanvulling op regelement?

Arthur: Gooi het in een map met de officiële handleidingen.

Kevin: Hoe zien jullie als leden het wel goed voor je.

Paul: De intentie van het document is goed alleen het idee is momenteel niet uitvoerbaar. Of schap het of neem er meer verantwoordelijkheid voor.

Arwin: In hoeverre is het belangenverstrengeling als bestuur praatmaatjes kies en deze ook tussen deelnemers en bestuur moet handelen.

Arthur: Dit valt mee aangezien de praatmaatjes op eigen inzicht handelen en niet beïnvloed worden.

May: Ik zie de praatmaatjes meer als een vrijwillige functie.

Caitlin: Bestuur moet het officieel maken als ze willen handelen op praatmaatjes.

Sterre: Ik hoor dat er vanuit de deelnemers behoefde is om het of volledig vrijblijvend te maken of volledig officieel.

Arwin: Moos gaf aan dat de vereniging dan moet beslissen wat ze willen in plaats van alleen bestuur en ik denk dat dit niet handig is.

Arthur: Het doel is duidelijk maken bij wie nieuwe leden terecht kunnen om te praten bij praatmaatjes.

Kevin: We moeten dus samengevat als bestuur of helemaal onofficieel maken of helemaal officieel en niet half.

De deelnemers geven aan dit inderdaad te willen.

Floor: Mocht dit officieel worden betrek er dan deelnemers in,

Sterre: Gaan we doen.

Peiling of we praatmaatjes totaal vrijblijvend willen indelen of dat we het totaal officieel willen indelen.

Vrijblijvend:

8

Officieel:

8

Praatmaatjes document gaan we (nog) niet hanteren.

Bestuur gaat eerst kijken of ze het totaal vrijblijvend willen houden of het volledig officieel willen maken.

b. Doelstelling 2023/2024

Sterre ligt kort toe.

Peerke: Moet je in plaats van jeugdsectie merch niet jeugdsectie in het algemeen noemen.

Sterre: Hiermee bedoelen we dat.

Yoëlle: Moet je de beleid alineas niet ook verwerken in de gedragscode?

Sterre: Gaan we doen.

Caitlin: Misschien moet je je doelstelling ook delen met de mensen die niet bij de NDV aanwezig zijn.

Sterre: We gaan kijken hoe we dit als bestuur kunnen uitvoeren. Deels is het ook eigen verantwoordelijkheid dat mensen elkaar erop aanspreken.

Mór: Er werd geopperd dat het (politieke neutraliteit jeugdsectie) misschien ook iets voor de gedragscode is en ik vind dat dat niet thuishoort in de gedragscode.

Bram t H: Het schoonmaken na een kampje gaat steeds moeizamer.

Mór: Misschien idee om een afsluiting te doen waardoor je ook makkelijker de deelnemers hierin kan betrekken.

Goedgekeurd

c. Begroting 2023/2024

Mór ligt toe

Sterre: Deze is nog niet goedgekeurd hoe gaan we hiervoor zorgen?

Mór: Moet nog met Nelleke in overleg hoe we hiervoor gaan zorgen.

Goedgekeurd

d. Toeragenda 2023/2024

Niels ligt toe.

Niels: Iets minder kampjes zodat er iets meer tijd tussen kampjes is en elk kampje ook zijn aandacht krijgt.

Peerke: Waarom is KABOB niet eind augustus

Niels: Meestal mag er eind augustus niet gestookt worden en daarnaast zijn er dan ook nog veel andere NTKC-ers die kamperen.

Caitlin: In jullie verslag staat dat jullie met vuurschalen willen werken maar dit mag niet op Den Treek.

Niels: Goed punt gaan ernaar kijken.

Arthur: Er staan veel terreinen op die slecht bereikbaar zijn hoe zien jullie dit?

Niels: We hebben dit gedaan omdat we om deze redenen nooit op deze terreinen komen en willen er wel graag komen.

Veel mensen hebben hier problemen mee.

Niels: We gaan kijken hoe we dit aan kunnen passen.

Yoëlle: Waarom is er geen samenwerking meer?

Niels: Met KARIN is het heel ingewikkeld om met niet NTKC leden in te schrijven.

Sterre: JNM hebben we gemerkt dat het lastig is om te combineren met JS en Woesteland heeft momenteel geen bestuur.

Nieuwjaars: Anouk v H, Alana, Linde en Sara

Voorrally/ALV: Arthur, Bram k, Moos, Nynne

Introductieweekend: Timmy, Cas, Arthur, Abel

Zomertour: Niels S,

Thema: Anouk v H, Moos en Floor

KABOB: Sterre, Iris, Arwin en Anouk

Goedgekeurd

14. FICC Youth Rally 2024 – Schotland

Sterre ligt toe

Peerke: Naar welke andere opties hebben jullie allemaal gekeken?

Sterre: We hebben naar heel veel verschillende opties gekeken en gaan hier verder mee aan de slag.

15. FICC Youth Rally Aanstaaende jaren

Sterre: Nog veel onduidelijke maar 2025 naar Spanje.

16. Clubraad 2023

Andre ligt toe.

Caitlin, Arthur, Yoëlle melden zich aan voor clubraad en Peerke als reserve

Yoëlle: Gaan we nog inhoudelijk tijdens deze vergadering in op de vragen van clubraad XXL?

Andre: Gaat vooral over jullie persoonlijke mening

Yoëlle: Ik vind het wel fijn als mensen ook dingen meegeven aan mij.

17. Rondvraag

Cécile: Jullie hebben echt een efficiënte vergadering.

Alana: Wil gaan nadenken over of JOS-ers ook iets kunnen organiseren.

Moos: Het is een idee om met de hele sectie over de gedragscode en alles na te denken in combinatie met NJR.

Peerke: EHBO mensen ook in je praatje meenemen.

Mor: We moeten zorgen dat we mensen die wel goede punten hebben niet afkappen omdat we klaar zijn met de vergadering.

Yoëlle: Er stond niet op de agenda over afgelopen rally en hier zou ik het wel graag ff over willen hebben. Is er behoefte aan een afronding van de Rally en terugkoppeling?

Niels: Ik heb persoonlijk geen behoefde hieraan, wel ben ik heel benieuwd naar de evaluatie die de commissie heeft gemaakt.

Yoëlle: Mijn doel was om nog een mail op te zetten met een korte samenvatting van de feedback en deze te delen met de rally crew.

Alana: Ik denk dat mensen die hier misschien wel behoefde aan hebben niet aanwezig zijn.

Yoëlle: Deze optie ga ik ook in de mail verwerken die gestuurd wordt naar de crew.

Sanne: Mis nog veel pennen van escaperoom die ik graag terug wil. Hierna moet nog even opgeruimd worden als we dit ff met zijn allen oppakken dan is dit zo geregeld.

18. Sluiting

16:01

Stemmingen

Gesloten stemming of we de gedragscode gaan behandelen deze NDV (Ivar en Niels tellen de stemmen):

Voor behandelen:

6

Tegen behandelen:

19

Blanco:

4

Conclusie: Gedragscode wordt nog niet behandeld deze NDV

Gesloten stemming over Peerke of Kasper als penningmeester (Irish en Floor hebben geteld)

Peerke:

11

Kasper:

14

Blanco:

6

Conclusie: Kasper is ingestemd als penningmeester

Gesloten stemming over Akki als lid (Moos en May hebben geteld)

Voor:

27

Tegen:

1

Blanco:

3

Conclusie: Akki is ingestemd als lid

Gesloten stemming over Sara als vice-voorzitter (Sanne en Lars gaan tellen)

Voor:

18

Tegen:

6

Blanco:

7

Conclusie Sara is ingestemd als vice-voorzitter

Gesloten stemming over herkiezen Niels als toursecretaris (Floor en Sara gaan tellen)

Voor:

27

Tegen:

0

Blanco:

4

Conclusie Niels is herkozen als toursecretaris

Gesloten stemming over herkiezen Sterre als voorzitter (Bram t H en May)

Voor:

24

Tegen:

0

Blanco:

6

Conclusie Sterre is herkozen als voorzitter

Peilingen

Peiling of we praatmaatjes totaal vrijblijvend willen indelen of dat we het totaal officieel willen indelen.

Vrijblijvend:

8

Officieel:

8

Conclusie: Bestuur gaat hier een beslissing over nemen tijdens een bestuursvergadering

Aanmeldingen leden

Moos en Arwin melden zich aan voor het bulletin.

Bram t H en Kevin melden zich aan voor MerchCo.

Arthur, Akki en Floor melden zich aan voor de Fotocommissie.

Caitlin, Arthur, Yoëlle melden zich aan voor clubraad en Peerke als reserve.

Arthur meldt zich aan voor KasCo, Anouk v H wil wel reserve zijn.